
 Vammaisneuvosto  Muistio 

 Aika:  17.8.2022 klo 16.00–16.40 
 Paikka:  Maskun Tammenahjon koulun ruokala 

 Osallistujat: 
 Sanna Koivusalo, pj. 
 Erika Mäkeläinen, siht. 
 Johanna Hiltunen 
 Ilkka Pilpola 
 Mika Välimaa 
 Olli Suominen 

 1.  Kokouksen avaus 
 Avattiin kokous. 

 2.  Paikalla olijat 
 Todettiin paikalla olijat. 

 3.  Mynämäen kunnan kuntastrategian strategialuonnoksen kommentointi 
 (materiaali jaettu sähköpostitse etukäteen tutustuttavaksi) 
 Keskustelun jälkeen todettiin, että esteettömyys saisi näkyä paremmin osana 
 strategiaa. Lisäksi strategiassa olisi voitu mainita tarkemmin, miten sille asetetut 
 tavoitteet pyritään toteuttamaan. Vammaisneuvosto jäi kaipaamaan strategiaan 
 yksityiskohtaisempaa toimintasuunnitelmaa. 

 4.  Nimeämispyyntö hyvinvointialueen vammaisneuvostoon: edustaja ja 
 varaedustaja Nousiaisten kunnasta 
 Päätettiin, että hyvinvointialueen vammaisneuvoston edustaja Nousiaisista on 
 Johanna Hiltunen ja varalla Päivi Rantanen. 

 5.  Nousiaisten lausuntopyyntö koskien  Nousiaisten kunnan  liittymisanomusta 
 Fölin toiminta-alueeseen 
 Sovittiin, että pidetään erillinen Teams-kokous aiheesta 8.9.2022 klo 18.00. Kukin 
 tutustuu materiaaliin ennen kokousta. 

 6.  Seuraava kokous ja suunnitelmaa toimintaan 
 Keskusteltiin Akselin vammaisneuvoston tulevaisuudesta hyvinvointialueen 
 aloittamisen jälkeen. Päätettiin toimittaa kirjelmä hyvinvointialueelle asiasta 
 vastaaville. Jatketaan ko. asian käsittelyä joko 8.9. kokouksessa tai lokakuussa. 

 7.  Muut asiat 
 Pohdittiin vammaisten asiakastyytyväisyyskyselyä Akselin alueen kunnille, Sanna 
 Koivusalo on tiedustellut asiaa Akselista. Vammaispalvelutiimistä on saapunut 
 vastaus, jossa todetaan, että kuntien hyvinvointipuolelta voisi tiedustella, jos 
 kyselyn voisi laittaa esimerkiksi kuntien nettisivuille. Maskun hyvinvointipalvelusta 
 on luvattu auttaa kyselyn kanssa. Seuraavassa kokouksessa työstetään asiaa lisää 
 ja mietitään kysymyksiä kyselyyn. Tämän jälkeen vammaisneuvosto pyytää 



 seuraavaan kokoukseen mukaan hyvinvointipäälliköt kunnista ja esittelee 
 kyselyajatusta. 

 Todettiin, että Maskun teknisen lautakunnan kokouksessa on käsitelty 
 kunnanviraston piha-alueen remontointia. Mika Välimaa kertoi laittaneensa kuntaan 
 viestiä välioven esteellisyydestä. Vammaisneuvosto kiinnitti huomiota siihen, ettei 
 siltä ole erikseen pyydetty asiassa lausuntoa. Esiin nousi myös se, että piha-alueen 
 sähköpaikkojen latausmahdollisuuden voisi suunnitella niin, että se tulisi 
 mahdolliseksi myös vammaisille. Vastaavissa asioissa kannattaa olla proaktiivinen. 

 8.  Seuraava kokous 
 Vammaisneuvoston seuraava kokous pidetään syyskuussa Teamsissa. Lokakuun 
 kokous on 11.10. klo 17.00 Maskussa. 


